[bookmark: _Hlk100231039]國立成功大學智慧半導體及永續製造學院接受捐款表年      月      日
(  )成大智半捐字第       號

Academy of Innovative Semiconductor and Sustainable Manufacturing, NCKU
Donation Acceptance Form
	基本資料    Basic information

	姓名/單位、機構
Name/Unit or Organization
	

	身分證字號/統一編號
ID number /Tax ID number
	

	連絡電話
Phone
	
	傳真
Fax
	

	地址
Address
	
	電子信箱
E-mail
	

	捐款資料    Donation information

	捐款金額
Donation amount
	新臺幣 NT$ ______________元整
外  幣 Foreign Currency ______________ (幣別 type of currency) ______________元整

	捐款用途
Purpose of donation
	□推動院務發展 Promoting academy development   
□學生獎學金 Student scholarship
[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]□學術獎勵金 Encouraging academic research
□延攬優秀教研人才 Appointing talents
□其他指定用途 Other specified purposes ____________________________
□不指定 Unspecified

	捐款方式    Donation method

	□現金 Cash             
	□支票(支票號碼) Check (Check number) 
※支票抬頭：「國立成功大學智慧半導體及永續製造學院」並禁止背書轉讓
※ Account name: Academy of Innovative Semiconductor and Sustainable Manufacturing, NCKU; please specify “Non-negotiable”.

	□銀行匯款 Wire transfer at the bank □ATM轉帳 ATM transfer  □webATM轉帳 Transfer using webATM  
※銀行：「臺灣銀行台南分行」(代碼：004)，戶名：「國立成功大學半導體學院401專戶」，帳號：「009036071733」
※Bank: Bank of Taiwan, Tainan Branch (bank code: 004); Beneficiary’s account name: National Cheng Kung University Academy of Innovative Semiconductor and Sustainable Manufacturing. Account number: 009036071733

	開立收據 Receipt
	□需要 Required    □不需要 Not required

	捐贈者簽名或檢附來文Donor signature (or attach letter of consent)     
	茲同意以上捐贈。  I agree to the aforementioned donation.
年       月       日
YYYY/MM/DD


填妥後，請寄至701台南市大學路1號『國立成功大學智慧半導體及永續製造學院』收。若有任何疑問，請來電06-2757575轉35000，謝謝您!
After you fill out the form, please mail it to National Cheng Kung University, 4F., Yun-Ping Building (East), No. 1, University Rd., Tainan City, 701 . If you have any problems, please contact 06-2757575 ext. 31471. We will be glad to help you. Thank you.
註：關於國立成功大學接受捐款表「捐贈者簽名或檢附來文」一欄，得以下列方式，以利完成捐款程序:
 1.捐贈人親自簽名。
 2.檢附捐贈意思表示之相關e-mail、傳真或紙本文件。
Note : Regarding the column “Donor signature (or attach letter of consent),” the following methods may be used to complete the donation procedure:
 1. The donor can sign in person.
 2. E-mail, fax, or paper documents can be attached that show the intention of the donation.

	
經辦人：                院長批示：           


網址Website：http://ais2m.ncku.edu.tw	   電子信箱E-mail: ncku_ais2m@mail.ncku.edu.tw
